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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 9 januari 2017 
 
 
onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen GroenLinks- Wildplassen de Markte 

portefeuillehouder Henk Jan Meijer 

informant Ivens, Maarten (2427) 

afdeling Fysieke Leefomgeving 

  

Voorgesteld besluit raad 

Kennis te nemen van de beantwoording door het college van de artikel 45 

vragen van de GroenLinks fractie over wildplassen op parkeerterrein de Markte. 
  
 

 



 

 

 

  

 

Informatienota voor de raad 
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Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen wildplassen de Markte 

Versienummer V1.0 

  

Portefeuillehouder drs. H.J. Meijer 

  

Informant M.J. Ivens 

Afdeling Fysieke Leefomgeving / Fysieke Leefomgeving 

Telefoon 038 498 2427 

Email M.Ivens@zwolle.nl 

Bijlagen - 

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de artikel 45 vragen van de GroenLinks fractie over wildplassen op 

parkeerterrein de Markte.  
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Inleiding 

Op 28 november 2016 heeft de GroenLinks fractie artikel 45 vragen gesteld aan het college. In deze 

informatienota vindt u de beantwoording daarvan. 

 

1. Is het college het met ons eens dat wildplassen, zeker op deze locatie, ontmoedigd zou 

moeten worden? 

In het inleidende statement bij uw vragen staat dat “wildplassen in Nederland is verboden en ook 

dusdanig wordt bestreden en bestraft”. Dit is niet geheel correct. De aanpak van wildplassen is geen 

landelijke maar een gemeentelijke aangelegenheid en Zwolle heeft, net als vrijwel alle gemeenten in 

Nederland, ervoor gekozen om wildplassen in de Algemene Plaatselijke Verordening (APV) slechts 

strafbaar te stellen binnen de bebouwde kom. De gedachte hierachter is dat juist in een bebouwde 

omgeving, waarvan inwoners en bezoekers  intensief gebruik maken, wildplassen als hinderlijk wordt 

ervaren (hygiëne, stankoverlast). 

Parkeerterrein de Markte dat beheerd wordt door Rijkswaterstaat bevindt zich buiten de bebouwde 

kom. Dit brengt met zich mee dat wildplassen daar niet is  verboden. Er is ter plekke dus geen sprake 

van een gedoogsituatie, zoals u stelt. 

 

Parkeerterrein de Markte beschikt niet over sanitaire voorzieningen. Op deze verzorgingsplaats 

bevinden zich slechts parkeerplaatsen, enkele picknicktafels en afvalbakken. Ondanks dat wildplassen 

ter plekke niet is verboden is het college van mening dat het wenselijker is dat weggebruikers gebruik 

maken van de sanitaire voorzieningen in  nabijgelegen tankstations of wegrestaurants. 

 

2. Vindt het college het dan ook wenselijk dat er een oplossing komt voor de geschetste situatie 

op De Markte? 

Bij de gemeente zijn geen klachten of meldingen bekend die zijn ingediend door passanten van de 

Hermelenweg over (overlast van) wildplassen. Bij de politie zijn de afgelopen jaren evenmin meldingen 

hierover binnengekomen. Er is contact geweest met Rijkswaterstaat die deze parkeer- en 

verzorgingsplaats beheert. Ook Rijkswaterstaat geeft in haar reactie aan niet bekend te zijn met 

dergelijke klachten.  

 

Rijkswaterstaat geeft tevens aan dat er voor verzorgingsplaatsen een algemeen beleid is dat 

Rijkswaterstaat geen sanitaire voorzieningen faciliteert. Als er een tankstation is, heeft de 

concessiehouder de verplichting om ter plekke sanitaire voorzieningen in stand te houden. Op De 

Markte is geen tankstation aanwezig en derhalve ook geen sanitaire voorziening.  

 

Tenslotte vermeldt Rijkswaterstaat in haar reactie dat zij weliswaar mensen kunnen aanspreken op het 

wildplassen, maar dat zij niet altijd aanwezig zijn op deze locatie. Ook heeft het binnen het 

takkenpakket van de weginspecteurs geen hoge prioriteit.  

 

Nu uit gegevens van politie, gemeente en Rijkswaterstaat blijkt dat de omvang van de problematiek 

kennelijk beperkt is, de huidige gemeentelijke regelgeving wildplassen ter plekke niet verbiedt, 

Rijkswaterstaat gelet op landelijk beleid er geen sanitaire voorzieningen zal realiseren en er geen 

andere voor de hand liggende alternatieven beschikbaar zijn om de geschetste situatie op te lossen, is 

het college niet bereid om op dit moment hierop verder actie te ondernemen. 
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3. Zo ja, wil het college dit bij Rijkswaterstaat aankaarten en de raad op de hoogte brengen van 

de reactie van RWS?  

Zie beantwoording vraag 2. 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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besluit 
 
 

Jaargang  2016 

Kenmerk  31501 

Onderwerp  Beantwoording artikel 45 vragen GroenLinks- Wildplassen de Markte 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 20-12-2016 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 9 januari 2017, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


